
Referat fra Lokalrådsmøde

Nana Rask skrev referatet

17:00
Langballe 57

Godkendt.

Thomas og Nana har søgt om midler til en ny badebro hos Norlys.

Nana laver en ansøgning hos klimaportalen.dk og eventuelt andre steder.

Vi forsøger at komme af med den “gamle” badebro. Lisy tager kontakt til nogle interesserede.

På mødet omkring Brugsen blev der spurgt ind til mulighederne for at
lokalområdet kan “byde velkommen” til ny tilflyttere.

Lisy har haft et kort møde med Kirsten Bachmann vedr. velkomst til ny tilflyttere.

Forslaget er, at der laves en velkomst folder i “Nybøllen” format.

Kirsten Bachmann undersøger hos Günther hvad det skal koste at få den trykt.

Ordningen kan eventuelt udbygges med en lille velkomst “pakke” til ny tilflyttere.

Udfordringen er at vide hvem der flytter til byen.

Vi inviterer Kirsten Bachmann til næste møde for at høre noget mere om ideerne.

Datoen for juletræstænding er søndag den 3. December kl. 16:00.

(Der er gudstjeneste kl. 15:00)

Johan skaffer et juletræ og køber fakler til spejderne.

Michelle taler med Søren i Brugsen og Lisy tager kontakt til spejderne (Thomas).

23 okt.

mandag

Michelle, Thomas, Johan, Lisy og Nana deltog på mødet

Nena Bøhnke-Skøtt deltog IKKE på mødet
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Træet sættes op fredag eller lørdag (Thomas og Johan koordinere)

Nana skriver et indlæg til Nybøllen. Der er deadline den 20. November.

Nana laver et opslag på lokalrådets Facebook og i “Vi står sammen i Nybøl” gruppen.

Skabet til hjertestarten har været i stykker og Johan har indkøbt et nyt. Han sørger for at få det sat op. Vi afventer
elektrikeren.

Intet blev refereret

Dato til generalforsamlingen i 2024 er torsdag den 22. Februar kl. 19:00.

Næste møde i lokalrådet er onsdag den 3. Januar kl. 19:00. Som udgangspunkt er vi hos Lisy.

Michelle har været til møde med LandsbyForum. Der blev drøftet vindmøller og fjernvarme, som de andre landsbyråd/laug
har været en del mere involveret i end vi har.

LandsbyForum har skrevet til politikerne og gjort opmærksom på, at landsbyerne tit bliver taberne. Der blev talt om
mulighederne for kompensationer.

Der ønskes en 4. Part/uvildig person.

Budgetaftalen i forhold til lokale fødevarevirksomheder, hvor der afsættes midler.

Der blev generelt drøftet varme muligheder - bl.a. i forhold til de steder hvor der ikke er mulighed for fjernvarme.

Klimaportalen.dk blev introduceret.

Thomas, Michelle og Nana får stadig ikke mails der sendes til landsbylaugene.

Lisy videresender de mails der er kommet.

Mødet blev holdt torsdag den 2. November 2023 hjemme hos Nana.
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